
 
     

Закріплений округ: м. Обухів, вул. Київська 121, вул. Київська 123 

 

У своїй діяльності від початку роботи депутатського корпусу керуюсь 

Конституцією України, Законами України «Про місцеве самоврядування в 

Україні», «Про звернення громадян», «Про статус депутатів місцевих рад», 

Регламентом роботи Обухівської міської ради та іншими нормативно-

правовими актами. 

Моя діяльність, як депутата Обухівської міської ради, спрямована на захист 

інтересів громади. Виконання доручень виборців у межах моїх депутатських 

повноважень, наданих мені чинним законодавством України. Намагаюсь весь 

час працювати так, щоб виправдати високу довіру жителів громади. 

З початку активної фази збройної агресії рф я постійно знаходилась в місті і 

долучилась до створення волонтерського хаба (штаба), в якому 

акумулювалась допомога від мешканців міста (харчування, одяг, ліки, тощо) 

і розподілялась по різним напрямкам (лікарня, ТРО, блок-пости, 

тренувальний центр). З 10 березня є членом добровольчого формування 

територіальної оборони (ДФТГ) №1 міста Обухів. В якому займаюсь 

волонтерським напрямком. 

Участь у роботі постійних та тимчасових комісій: у 2020 році обрана 

Секретарем Постійної комісії з питань комунальної власності, житлово–

комунального господарства, енергозбереження, транспорту, благоустрою, 

будівництва та архітектури. 

Одним із основних обов’язків своєї діяльності, як депутата міської ради, 

вважаю участь у пленарних засіданнях міської ради, роботу в постійних та 

тимчасових комісіях, саме тому 

За рік депутатства мною було відпрацьовано: 

17 сесій (що є 100% відвідуваністю); 

10 засідань комісії ЖКГ; 



6 засідань земельної комісії; 

4 виїзди у складі робочої групи по спірним земельним ділянкам; 

3 засідань комісії з гуманітарних питань; 

3 засідань бюджетної комісії; 

1 засідання регламентної комісії. 

Комунальна комісія попрацювала плідно, завдяки нашим наполегливим 

рекомендаціям було закуплено генератори на КП «Обухівводоканал» для 

станцій водозабору, також виділити кошти на придбання автомобіля 

універсала для забезпечення посипки доріг в приватному секторі та селах 

нашої громади. 

Також у 2022 році працювала у складі інших тимчасових комісій: 

- з Громадського бюджету; 

- з Шкільного бюджету; 

- з Проведення конкурсу виконавця послуг з вивозу ТПВ в селах 

Обухівської ТГ; 

- з Розгляду колективного звернення жителів села Красна Слобідка, 

щодо незаконного заволодіння та розпорядження земельними ділянками. 

- з Надзвичайних ситуацій, щодо екстрених дій у зимовий період у разі 

блекауту.  

У фокусі уваги цього року допомога ЗСУ, ТРО та добровольчим 

формуванням, а також цивільним, що постраждали в наслідок початку 

повномасштабної війни в Україні.  

 

РОБОТА НА ОКРУЗІ: Протягом цього періоду (коли не було обстрілів і 

повітряних тривог) в громадській приймальні проводилися особисті прийоми 

громадян. Графік прийому опублікований на офіційній сторінці міськради і 

анонсування на моїй публічній сторінці в фейсбук. Також всі хто потребував 

моєї допомоги і консультації і не могли прийти на особисту консультацію, 

зверталися за телефоном.  

Було опрацьовано більше 100 звернень громадян. 

Складено 18 актів. 

Направлено 15 депутатських запитів. 

 

До мене як депутата, закріпленого за цим округом, звернулися мешканці 

будинку Київська, 123 з проблемою відсутності гарячого водопостачання. 

Там стався порив мережі і до будинку припинилось постачання гарячої води і 

опалення. Бригадою  КП "Обухівтеплотрансбуд" були проведені термінові 

роботи по ліквідації наслідків пориву. Теплопостачання і подача гарячої води 

відновилися, але через деякий час знову прорвало трубу подачі гарячої води.  



Я направила запити у відповідні інстанції, щодо термінового усунення 

проблеми. Протягом тижня аварію ліквідували, труби замінили, постачання 

теплої води відновилося. 

 

Також великою проблемою останнього кварталу 2022 року через численні 

обстріли енергетичної інфраструктури, та вимушеною економією 

електроенергії. Стало гостро питання тривалої відсутності електрики на 

окрузі Київська 121, оскільки будинок 14 поверхів, все у ньому на 

електроенергії. Разом з тим по місту ситуація була різна, когось взагалі не 

вимикали, а когось вмикали на пару годин за добу. Графіків не було, 

вимикання відбувалися хаотично. Саме тому, я з помічниками провели аналіз 

відключень з 20 по 25 жовтня в розрізі різних вулиць міста. І виявили, що, 

наприклад, мікрорайон Дзюбівка був відключений сумарно 43 години 31 

хвилину, а вулиця Загребля за цей же період 16 годин 23 хвилини. Тривалість 

відключень перевищувала 4 години, а час відключень зовсім не відповідав 

графіку. І такий різнобій по всім вулицям міста. Для роз’яснення ситуації 

мною 26 жовтня 2022 року були направлені запити до секретаря Обухівської 

міської ради Клочка С. М. і директора ПрАТ «ДТЕК Київські регіональні 

мережі» Шайді В. Є. 

Результатом якої ми отримали відповідь і більш-менш зрозумілий графік 

відключень по густонаселених мікрорайонах (багатоповерхова забудова).    

- На початку 2022 року вдалося забезпечити освітлення в скверу та 

дитячих майданчиків на окрузі Київська 123, було встановлено ліхтарний 

стовп для вуличного освітлення. 

 

- У 2022 році було заплановано здійснити капітальний ремонт 

пішохідних зон житлового будинку Київська 123, капітальний ремонт 

пішохідних зон в районі вул. Піщана 101а та біля пішохідного перехідного 

моста в районі вул. Київська (Пожежна частина)до КП ККПК, та інші 

поточні видатки. Дані об’єкти не були профінансовані через збройну агресію 

рф. 

-  Разом з тим, виділено кошти до програми співфінансування 

реконструкцію системи опалення та встановлення індивідуального теплового 

пункту у будинку Київська 123 (сума дофінансування з міського бюджету 

1 551 200 грн.) рішення сесії від 22.12.2022 р.  

- Організовано святкування до Дня родини на локації «Сквер 

супермаркету Казка».   

 

Всі, попередньо подані мною до міської ради пропозиції, які не були 

реалізовані у 2022 році через збройну агресію рф, залишаються, та 

будуть виконані як тільки з’явиться можливості, а саме:  

 

1. Передбачити кошти для проведення робіт із благоустрою майданчиків 

(в тому числі дитячого - ігрового, для сміттєвих баків) на території будинку 

по вулиці Київська 123; 



2. Передбачити кошти на виготовлення ПКД, придбання та встановлення 

комбінованого спортивного майданчика із гумовим покриттям на 

прибудинкові території будинку по вулиці Київська 123; 

3. Придбати та встановити дитячий – ігровий майданчик на прибудинкові 

території будинку по вулиці Київська 121; 

4. Передбачити кошти на виготовлення ПКД та проведення робіт із 

будівництва/облаштування парковки біля центрального входу ЗОШ №5; 

5. Передбачити кошти на виготовлення ПКД та проведення робіт зі 

встановленням знаків, нанесенням розмітки на ділянці з’їзд з мікрорайону 

«Сосновий» та ж/к «Обухівський ключ» повз гаражний кооператив 

«Промстроєвець» на вулицю Каштанова, та розміщенням зупинки 

пасажирського транспорту у напрямку зупинки «Школа» відповідно до 

вимог діючих ДБН; 

6. Передбачити кошти на виготовлення ПКД та проведення робіт зі 

організацією одностороннього руху у напрямку: поворот з вулиці Київська на 

вулицю Чаплінського (навпроти відділку поліції) облаштувати парковку з 

відповідними знаками та розмітками; 

7. Передбачити кошти на виготовлення ПКД та проведення робіт із 

будівництва/облаштування парковки по внутрішній дорозі вулиці Київська у 

напрямку від магазин «Фокстрот» до будинку 158; 

8. Передбачити кошти на виготовлення ПКД з облаштування та 

організації курсування транспортних засобів у напрямку від будинку 

Київська 121 вздовж «Велмарт», РЦКіД будинку Київська 115 (Бювет) 

встановлення знаків, розміток сфер та інших елементі для врегулювання 

трафіку; 

9.  Передбачити кошти на виготовлення ПКД з облаштування та 

урегулювання потоку транспортних засобів та пішоходів на нижній площі 

(парковці) між «Велмарт» та автобусною зупинкою «Піщана»; 

10.  Передбачити у 2021 році кошти для встановлення, та встановити 

знаки: 

 - Односторонній рух в ранковий час у напрямку ЗОШ №5 із заїздом від 

будинку 158 та виїздом вздовж будинку 166; 

- Знак пріоритету в центрі на площі у напрямку вул. Малишка (навпроти 

міської ради) 

- Поворот на ж/м «Вікторія» знак пріоритету, та встановлення їх у 2021 

році. 

11.  Передбачити у 2021 році кошти для встановлення, та встановити 

дорожні сферичні дзеркала безпеки: 

- Спуск від Миру 17А у напрямку Київська 115; 

- Спуск від РЦКіД у напрямку вул. Київської 115; 

- Підйом з вулиці Піщана вздовж «Молокозавод» на повороті до 

будинків Каштанова 2 та 4/2; 

- Підйом до «Лісництво» вул. Б.Хмельницького; 

- Гаражний кооператив «Каштан» підйом/поворот до мікрорайону 

Сосновий; 



- Лукавиця головне перехрестя; 

- Вулиця Гайдамацька (розвилка на горі); 

- Житловий масив «Дзюбівка» поворот на першу вулицю. 

12. Житловий масив Дзюбівка:  

- Вчинити комплекс дій по благоустрою та забезпеченню безпечного 

знаходження дітей на ігровому майданчику житлового масиву «Дзюбівка», а 

саме: встановити відбійник вздовж ділянки дороги біля дитячого майданчика, 

вирішити питання з відводом води (після дощів майданчик суцільне болото). 

- Передбачити кошти на виготовлення ПКД з облаштування парку/скверу для 

відпочинку (з лавочками, доріжками і загальною площею для відпочинку і 

зборів) між 1-ю та 2-ю вулицями на житловому масиві Дзюбівка. 

- Добудова ділянки дороги в кінці сьомої вулиці житлового масиву Дзюбівка. 

- Встановити тренажери для зайняття спортом на житловому масиві Дзюбівка 

(були включені в бюджет 2020 року, але не реалізовано). 

13. Передбачити кошти на реалізацію проекту «Побудова майданчиків для 

пляжного волейболу» на території міського пляжу берег річки Стугна 

(проект зайняв 2-ге місце в рамках «Громадського бюджету 2019 року» та 

був внесений до плану Стратегічного розвитку 2020 року, але не 

реалізувався). 

Частина з них вже була включена в різні програми для реалізації у 2022 році, 

але реалізація перенесена на після закінчення воєнного стану. 

 

Моя діяльність не обмежується роботою в закріплених за мною 

округах:  

- Проведено паспортизацію водойми - ставок на мікрорайоні 

«Яблуневий» заплановано його подальшу розчистку.  

- В рамках реалізації програми громадського бюджету, було придбано 

фетальний монітор для Обухівської БЛІЛ. 

- В день Воздвиження Чесного і Животворчого Хреста Господнього 

організовано освячення хреста на горі «Педина». 

- Запланований поточний ямковий ремонт на мікрорайоні «Лікарня» 

вздовж вулиці Каштанова 22а, у напрямку мікрорайону «Стожари».  

- Побудовано та встановлено будинок для вуличних котів на вул. 

Академічній 22. 

 

МОЇ ПЛАНИ НА МАЙБУТНІЙ 2023 рік: 

 

- Працювати на наближення перемоги України! 

- Розвиток Обухівської багатопрофільної лікарні інтенсивної терапії, 

збереження її статусу опорної, оскільки якісне надання медичних послуг – 

одне з пріоритетних завдань нашої команди. 

- Провести переговори з керівництвом «Велмарт» щодо благоустрою, 

капітального ремонту сходів, та забезпечення правопорядку на їх території 

«парапєт». 

 



Громадська і благодійна діяльність:  

26 лютого, мною було організовано волонтерський гуманітарний штаб для 

забезпечення ТРО. В другій половині березня, коли в громаду прибувала 

велика кількість ВПО штаб зайнявся забезпеченням цивільного населення на 

базі громадської організації «Інститут розвитку громад». За цей період 

допомогу отримали більше 500 родин. Продукти харчування, засоби гігієни, 

посуд, речами, іграшками, дитяче харчування, дитяча гігієна, дитячі візочки, 

дитячий одяг та інше, все це ми змогли організувати завдяки співпраці з 

різними фондами, організаціями, і просто небайдужими людьми які мають 

можливість і допомагають. Також ми змогли забезпечити частину 

пенсіонерів, людей з інвалідністю, багатодітні родини та родини ЗСУ 

необхідними речами.  

 

Для дітей, що змушені були тікати від війни ми, спільно з місцевими 

майстринями організували і провели більше 52 майстер класи на різні 

тематики.  

 

Брали участь та організовували благодійні заходи по збору коштів та 

необхідних речей нашим захисникам на фронт. Виготовляли з дітьми 

обереги, малювали малюнки, писали листи, листівки до свят та передавали 

нашим захисникам.  

 

В липні у співпраці з громадською організацією «Українська Медична Місія» 

за підтримки UNFPA, організували безкоштовні медичні огляди для жінок та 

дівчат із числа ВПО та жительок нашої громади висококваліфіковані фахівці-

медики провели обстеження в: с. Перегонівка, с. Семенівка,с. Перше Травня, 

с. Копачів, с. Нещерів, с. Красне Перше, с. Мала Вільшанка, с. Григорівка. 

Наразі в нашій громаді офіційно зареєстровано більше 9000 вимушено 

переміщених осіб, люди і зараз прибувають з де окупованих територій. Люди 

потребують допомоги і підтримки, адже вони залишили все що мали там, у 

війні. Наш штаб продовжує працювати, поки людям потрібна допомога, ми 

робитимемо все, що зможемо щоб допомагати. І запрошуємо всіх до 

співпраці! Якщо маєте можливість – долучайтесь!  

Разом до перемоги! Слава Україні!  

 

Щоб дізнаватися оперативно про роботу депутата - вподобайте офіційну 

сторінку депутата https://www.facebook.com/Fedorchenko.Mila.Deputy/ та 

долучайтесь до спільноти https://www.facebook.com/groups/377300260242798  

 

Адреса громадської приймальні: м. Обухів, вул. Київська, 117, 

«Обухівський центр культури і дозвілля» 

Графік прийому: перший четвер місяця з 16.00 год. до 18.00 год. 

Телефон:  +38 095 620 70 71 

E-mail: fedorchenko.gov@gmail.com 

З повагою Федорченко Людмила 

https://www.facebook.com/Fedorchenko.Mila.Deputy/
https://www.facebook.com/groups/377300260242798
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